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Oœwiadczenie skierowane do ministra Skarbu Pañstwa Aleksandra Grada

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z pojawiaj¹cymi siê w ostatnim czasie informacjami prasowymi, dotycz¹cymi planowanej przez

Skarb Pañstwa prywatyzacji Miêdzynarodowych Targów Poznañskich, sk³adam niniejsze oœwiadczenie.
Plany prywatyzacji poznañskiej spó³ki pojawi³y siê ju¿ w kwietniu 2008 r. Miêdzynarodowe Targi Po-

znañskie znalaz³y siê w przyjêtym wówczas przez resort planie prywatyzacyjnym. Na pocz¹tku tego roku
Ministerstwo Skarbu Pañstwa rozpoczê³o przygotowania do tego kroku. Wed³ug planu, poznañskie tar-
gi maj¹ zostaæ sprywatyzowane do 2011 r.

Miêdzynarodowe Targi Poznañskie s¹ spó³k¹ o olbrzymim znaczeniu dla Poznania i Wielkopolski.
Targi pe³ni¹ bardzo wa¿n¹ rolê w promocji kraju i regionu, s¹ istotnym elementem w rozwoju wszyst-
kich dziedzin gospodarki. Sta³y siê one nie tylko miejscem coraz liczniejszych imprez handlowych, ale
i miejscem kongresów, konferencji, czêsto o œwiatowym zasiêgu, a tak¿e imprez sportowych i wielu wy-
darzeñ kulturalno-artystycznych. Wydarzenia te jednoznacznie promuj¹ miasto i region, to dziêki tar-
gom Poznañ i Wielkopolska sta³y siê wizytówk¹ naszego kraju, symbolem jego prê¿nego rozwoju
i sukcesu gospodarczego ostatnich dekad. MTP pe³ni¹ kluczow¹ ekonomiczn¹ rolê w rozwoju miasta.
W sposób poœredni zapewniaj¹ pracê nie tylko biznesmenom, ale i hotelarzom, taksówkarzom czy w³a-
œcicielom restauracji.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pana Ministra z pytaniami.
1. Czy Ministerstwo Skarbu Pañstwa faktycznie planuje sprywatyzowaæ Miêdzynarodowe Targi Po-

znañskie?
2. Czy w drodze prywatyzacji zostan¹ uwzglêdnione interesy Poznania i województwa wielkopolskiego?

Z powa¿aniem
Piotr Kaleta




